
KOYARSIN KAMERALARI İŞİN YAPILDIĞI YERE...  CANLI YAYINLARSIN, İŞTE SANA ŞEFFAF YÖNETİM 
Salı, 18 Ocak 2022 13:31 - 

Fatsa Belediyesinin FETÖ ile anılması;10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü toplantısında
gündeme geldi. Başkan Etem Kibar: “2019 yılında
İstanbul, Avcılar Belediyesinden belediyemize geçiş yapan bir personel nakil olduğu
Belediyede yolsuzluk iddiası olan bir evraka imza atmış. Bu imzadan dolayı soruşturma
başlatılarak tutuklanmıştır. Bizde derhal açığa aldık ve süreç yargı soruşturmasıyla
devam etmektedir.” 
Evet; bu beyanat başkan Kibar’a ait.
Avcılar Belediyesinden ihaleyi alan 
“Erkan Karaaslan”
isimli şahıs da FETÖ’nün belediyeler imamı imiş. 
Birçok belediyeden iş alan bir şahsiyetmiş. (Fatsa Belediyesinden iş aldığı anlaşılmasın)
İşin Fatsa Belediyesiyle olan ilişkisi de Avcılar Belediyesinde çalışan ve 2019 yılında Fatsa
Belediyesine tayin olan memurun evrakta imzası olması. 
Başkan Kibar meseleyi ilgili toplantıda kendisi dile getirdi. 
Kurumsal olarak Fatsa Belediyesinin yıpratılmaması adına basın mensuplarına kendince
‘DOĞRU BİLGİYİ’
vermek istediğini söyledi.
Biliyoruz ki sokakta çok farklı bilgiler var.
Vatandaş doğru-yanlış ne duyuyorsa üstüne de katmerli şekilde ekleyerek konuşuyor da
konuşuyor. 
Aslında ülkemizde belediye kurumları sürekli şaibelerle karşı karşıya kalıyor.
Başta yolsuzluk dedikoduları olmak üzere adam kayırma, yandaşa para kazandırma, yakınlarını
işe yerleştirme gibi çokça belli belirsiz söylenti…
Bu olumsuz söylentiler nasıl son bulur?
Çaresi var.
Tabii ki 
“ŞEFFAF
” olmakla.
Akçeli bir iş mi yapacaksın, personel mi alacaksın, ihale mi yapacaksın, ihale değil de doğrudan
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teminle mi alım yapacaksın…?
Koyarsın kitle iletişim araçlarını işin yapıldığı alana.
Yukarıda kamera çeker, sen de bu çekimleri canlı olarak şeffaf bir şekilde kamuoyuyla canlı,
canlı paylaşırsın. 
İşte sana şeffaf belediyecilik.
Kimse sana dedikodu üretmez. 
Böyle iş yapan belediyeler yok mu?
Var.
Muhalefetin büyükşehir belediyelerinin tamamında işler böyle yapılıyor. 
Çünkü adamların siyaset yapma, hizmet yapma yöntemleri böyle. Amaçları şaibe yaratmadan
hizmet üretmek. 
Sizde koyarsınız kameraları şaibelere son verirsiniz. 
İşte sana çok basitçe bir yöntem.
*
*
*
“2022-2023 yılları yatırım ve hizmet yıllarımız olacak inşallah”
Fatsa Belediye Başkanı Etem Kibar gazetecilerle buluştuğunda yukarıdaki cümleyi kurdu. 
Fatsa adına sevindirici bulduk.
Muhtemelen “Çerkezler Tepesi Projesi” nden bahsetti.
Millet Bahçesi, OSB’ye yeni yol, altyapı hizmetlerini kastetti.
Hatta “Fatsa Çevre Yolu” bile bu yıllarda planlanabilir düşüncesindeydi.  
Bu saydıklarım büyük paralar gerektiren projeler. Yerel kaynaklarla yapılacak işler değil.
Erken olmazsa 2023 Haziran ayında seçim yapılacak. 
Etem beyin beyanından; biz; seçim endeksli yoğun bir çalışma sürecine girilebilir sonucunu
çıkardık.
Tabii ki bu söylem ancak
‘merkezi yönetimin desteğiyle
’ sürdürülebilir. 
İktidarın; kesenin ağzını açmasıyla olabilir.
Umarım düşündüğümüz gibi olur ve memleketimizin ihtiyaçlarının giderilmesi adına seçimlerin
yüzü suyu hürmetine kaynak aktarılır.
Anlaşılan şu ki; Etem Kibar hesabını önümüzdeki iki yıla göre şekillendirecek.
Bunu da merkezi yönetimin desteğini alarak gerçekleştirebilecek. 
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